
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

 

z 4. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 23. 5. 2019 

 od 19:00 do 20:10 hodin v kabinách sportovního areálu 

 

Zasedání Zastupitelstva obce (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta obce Tomáš Renka (dále jako 
„předsedající“). 
 

Zasedání bylo řádně svoláno v souladu s ustanovením § 91 a § 93 zákona o obcích. Všem zvoleným členům 
byly zaslány pozvánky a zveřejnění bylo provedeno na úřední desce Obecního úřadu Markvartice a na 
webových stránkách obce. 

 

Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, Jaroslav Flieger, ing. Václav Kolman, Jiří Komárek, 
Petr Milichovský, ing. Jakub Nerad, ing. Petr Hodboď, ing. Libor Kunte, Karel Hladík 

Omluveni: 0 

Neomluveni: 0 

 

Předsedající konstatoval, že je přítomno 9 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů 
zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

 
01 – Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
 

            Předsedající určil jako zapisovatelku z jednání paní Gabrielu Vitoušovou. 

Zastupitelstvo obce určuje jako ověřovatele zápisu pana Jaroslava Fliegera a pana Karla Hladíka. 
 
 
 

02 – Schválení doplněného programu 4. veřejného zasedání ZO 
 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje  program  4. veřejného  zasedání Zastupitelstva obce Markvartice v roce 2019. 

Program: 

1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

2) Schválení doplněného programu 4. zasedání ZO Markvartice 

3) Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 

4) Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene 

5) Schválení nájemníka nebytových prostor Restaurace  
6) Administrace při realizaci akce „Stavba nové hasičské zbrojnice“ 

7) Schválení ceny za dopravu palivového dřeva 

8) Schválení ceny za prodej kulatiny a revokace usnesení č. ZO 18 06 09 

9) Schválení dodatků č. 1 ke smlouvám č. 6139/2014, 6133/2014 a 6035/2015 

10) Diskuze 

11) Závěr 

 

 

 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010. 



 

 

 

          03 – Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 
 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu a činnost OÚ od minulého VZZO. 
 

pan Tekeljak lesní hospodář od 1. 8. 2019 

hasiči – bourání stropu ve stávající hasičské zbrojnici – hotovo 

dodělaný chodník za bytovkama nahoře  
nová ředitelka – pí. Mgr. Petrášková (konkursní řízení 26. 4. 2019) 
Markalous – posunutí pozemku o 3 m, 27. 5. přijedou vyměřit 

ČIŽP ČOV – pokuta 15.000,- Kč za neodebírání kontrolních vzorků 

MMR komunikace u nádraží – budeme vědět do 6. 6. 

POV dotace – komunikace k faře – nedostali jsme 

č. p. 1 schůzka s projektantem 

nástavba učebny škola – na kotelně 

SITEL postupně zafukuje 

 
 

 
04 – Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu č. IV-12-4016941/VB/2 s ČEZ Distribuce o zřízení věcného        
břemene.  
Přípojka NN. 

 

Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

05 – Schválení nájemníka nebytových prostor Restaurace 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje jako nájemníka nebytových prostor Restaurace slečnu Kristýnu Levou. 
 

Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 

06 – Administrace při realizaci akce „Stavba nové hasičské zbrojnice“ 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje administraci při realizaci akce „Stavba nové hasičské zbrojnice“ 

paní Alenu Bílkovou, IČ 62782771. 
Předpokládaná cena 420.000,- Kč bez DPH 

Uznatelný náklad až 70% 

 

Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 3 se zdrželi (p. Nerad, p. Hodboď, p. Milichovský). 
 

 

 

 

 

 



07 – Schválení ceny za dopravu palivového dřeva 
 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje  cenu 100,- Kč/m3 za dopravu palivového dřeva s platností od 24. 5. 2019. 
 

Pro 8 zastupitelů,  nikdo nebyl proti, 1 se zdržel (p. Flieger). 
 

 
 
08 – Schválení ceny za prodej kulatiny a revokace usnesení č. ZO 18 06 09 
 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje cenu 1.000,- Kč/m3 za prodej kulatiny. 
 

Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 

 

          09 – Schválení dodatků č. 1 ke smlouvám č. 6139/2014, 6133/2014 a 6035/2015 

 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje dodatky č. 1 ke smlouvám č. 6139/2014, 6133/2014 a 6035/2015. 
SDZP  

 

Pro 9 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 

 

DISKUZE 

p. Flieger – chtěl jsem se zeptat, jestli ta nová cena za odvoz dřeva platí i pro ty co mají dřevo už dlouho 
objednaný nebo až na nové objednávky 

starosta – nejsme schopni to teď vozit, rozumím tomu, ale my si myslíme, že ta cena je posazená velmi 

nízko. Přednost mají ti, co chtějí ve 4m. 
p. Zach – jsou už udělané smlouvy s Huntířovem a Veselým na zajištění požárních zásahů a záchranných 
akcí? 

starosta – nejsou 

p. Zach – kolik těží zaměstnanci dřeva denně? 

starosta – od 5 – 10 m3 

p. Zach – to je hodně málo 

starosta – já si to nemyslím 

p. Zach – od kolika dělají? 

starosta – od 6 do 14,30 hodin, nemyslím si, že se flákají, dělají, musím se jich zastat… 

p. Zach – na co má obec takové techniky, když to nepoužívá, všechno jsme museli dělat my dvěma autama 

starosta – já jsem vás požádal a vy jste to udělali 
p. Zach – hřbitov je veřejné prostranství, kde má být uklizeno a byl tam bordel, že já bych se styděl, to to 
nemůžou uklidit zaměstnanci obce? 

p. Hakl – jestli by se někdo nenašel a neopravil propadlé zatravňováky u hřbitova 

p. Kunte –k dotaci na kotle (24.6.) – info – jsem ochoten s tím pomoci všem, kdo bude chtít. Je možnost 
půjčky od obce. Je tu už asi pět zájemců, se kterými jsem už jednal. Je to už poslední dotace. 

p. Hladík – přijďte se podívat ke mně, celý rok si toho nevšimnete, standartně to stojí ročně 24.000,- Kč 
(pelety) 

starosta – schválíme zase těch 10.000,- Kč jako příspěvek od obce všem, kdo si dají nový kotel. 
p. Hakl – odpady – pokud se třídí, nemuseli by popelnice vyvážet každý týden 



p. Flieger – opravují se světla ve vesnici? U mě na mostě se to pořád nahazuje a vypíná, hlásil jsem to… 

p. Kopecký – jsou i jiné dotace než na kotle, např. na dešťovou vodu, např. tady v kabinách 

starosta – je to hezká věc, ale musíš tu vodu použít na WC, na sprchování…. 
p. Švihnos – musí být v obci čističky odpadních vod?   

starosta – jsme malá obec -není povinnost 
 

 

 

 

 

 

 

Nakonec starosta obce poděkoval všem přítomným za účast a pozval všechny na další ZO. 

 

    

 

                                                                                                                                                                                                                    

Ověřovatelé zápisu                                                              Jaroslav Flieger, 

        

                                                                                     Karel Hladík,  

 

 

Starosta      Tomáš Renka,   

 

Místostarosta      Ing. Libor Kunte, Ph.D. 

 

V Markvarticích dne 29. 5. 2019 

 

 

 


